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Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésrő l szóló 2012 . évi XXXVI .
törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 10/2014 . (II .
24 .) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtani Balog Zoltán miniszte r
úrhoz

„Milyen okból csökkentették a paralimpiai sportolók díjazását? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

2016-ban a kormány jelent ősen csökkente az olimpián érmet szerz ő paralimpikonok díjazásait . A
paralimpiai aiaiYyérernért 17,5 millió forint, az ezüstéremért 12,5 millió' forint, a bronzéremér t
tízmillió forint jár á fogyatékkal él ő sportolóknak, míg négy éve 23, 18 és 14 millió forint járt a z
arany-, ezüst- és bronzérmekért . A csökkentett összeg pontosan a fele annak a pénznek, ami az é p
sportolóknak jár az olimpiai helyezésért .

A csökkentést semmi nem indokolja . A paralimpián egyre erősebb a verseny, egyre nehezeb b
helyezést elérni, tehát a fogyatékkal él ő sportolók sikere semmivel nem kisebb teljesítmény, min t
ép társaiké . A magyar államnak meg kellene becsülnie, hogy sportolói a sokkal sz űkebb lehetőségek,
a szponzori szerz ődések, professzionális edzési lehet őségek és állami támogatások sz ű kössége
ellenére kitartóan küzdenek azért, hogy sikereket érjenek el a magyar csapat, a magyar nemze t
számára .

Az olimpiai eszme a kiválóságról szól — többek közt arról, hogy ha valaki tehetséges, szorgalmas é s
kitartó, bármit elérhet, függetlenül attól, hogy milyen országból származik, milyen vallást követ ,
milyen a bőrszíne, a családi háttere vagy milyen fogyatékossággal él . A pénzdíjak csökkentés e
hihetetlenül rossz üzenet : azt közvetíti feléjük, hogy a kormány nem fogadja el őket egyenlő nek,
erő feszítéseiket kevesebbre értékeli, mint ép társaikét .

Éppen ezért a következő kérdésekre várom az Ön válaszát :



1. Mi indokolja a magyar kormány szerint, hogy a paralimpikonok kevesebb pénzt kapjanak ,
mint ép társait?

2. Mi indokolja, hogy 2016-ban kevesebb pénzt kapjanak az olimpiai érmet szerző
paralimpikonok, mint 2012-ben, amikor a verseny csak er ősödött az elmúlt négy évben ?

3. Személyesen ki felelős ezért a döntésért ?
4. Tervezi-e a kormány a jogszabály módosítását és korrekcióját a pénzdíjak kiosztásá t

megelőzően? Ha nem, miért nem?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2016. augusztus 31 .

un almi Ágne s
országgyű lési képviselő
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